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Protokół nr LVIII 22 z LVIII Sesji Rady Miasta i Gminy Łosice 

Informacje dotyczące sesji:  

Data rozpoczęcia:  29 września 2022 r.  

Godzina rozpoczęcia: 15.15 

Godzina zakończenia: 17.30 

Miejsce:  Sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy  

w Łosicach  

Liczba Radnych: 15  

Liczba obecnych radnych: 14 

Nieobecni radni: Karol Kordaczuk  

Ponadto w obradach udział wzięli m.in. 

1. Mariusz Kucewicz - Burmistrz Miasta i Gminy Łosice   

2. Marta Stasiuk - Skarbnik Miasta i Gminy Łosice 

3. Michał Lewczuk - Prezes Spółki Kom-Gaz w Łosicach 

4. Agnieszka Sienkiewicz - Komendant Powiatowy Policji w Łosicach 

5. Mariusz Popławski - Komendant Powiatowy PSP w Łosicach 

6. Tomasz Zienkiewicz - Komendant Straży Miejskiej  

7. Michał Soszyński - Kierownik ARiMR w Łosicach 

Lista osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie na sesję stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska otworzyła LVIII sesję Rady Miasta i Gminy 

Łosice, poinformowała, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana i 

transmitowana. Powitała wszystkich obecnych na sali oraz, tych, którzy oglądają transmisję 

online. 

2. Sprawy organizacyjne. 

1) stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska na podstawie listy obecności potwierdziła 

obecność 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na przeprowadzenie obrad  

i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

Potwierdzenie odbioru materiałów stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  
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Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedlowych stanowi Załącznik Nr 5 

do niniejszego protokołu. 

2) przedstawienie porządku obrad  

1. Otwarcie, 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie quorum, 

2) Przedstawienie porządku obrad, 

3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z dnia 18 lipca 2022 r., z dnia 28 lipca 2022 r. 

i z dnia 30 sierpnia 2022 r. 

3. Informacja o działaniach podjętych między sesjami: 

1) Burmistrza; 

2) Przewodniczącej Rady Miasta i Gminy. 

4. Omówienie sytuacji w rolnictwie na terenie Miasta i Gminy Łosice. 

5. Informacja z działalności Spółki Kom-Gaz w Łosicach. 

6. Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

7. Podjęcie uchwał 

1) w sprawie uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Miasta i Gminy Łosice na 

lata 2022-2025 z perspektywą na lata 2026-2029; 

2) w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania Programu Ochrony środowiska dla Miasta i 

Gminy Łosice za lata 2019-2020; 

3) w sprawie zmiany uchwały nr LI/319/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 21 marca 

2022 r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii na 

terenie Miasta i Gminy Łosice na 2022 rok; 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na 

realizacje zadania p.n.: „Remont drogi powiatowej Nr 2025W Zakrze –Biernaty 

Średnie – do drogi nr 698 na odcinku Stare Biernaty – do drogi 698”; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na założenie i przystąpienie przez Miasto i Gminę Łosice 

do stowarzyszenia pn. Stowarzyszenie „Razem dla rozwoju w partnerstwie”;  

6) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy 

Łosice; 
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8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łosice na lata 2022-

2032; 

9) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2022 roku. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś wnosi o zmianę porządku obrad? 

Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie trzech projektów uchwał do porządku obrad:  

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizację 

zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2029W na odcinku od 

km 2+999 do km 3+199 w msc. Szańków”; 

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizację 

zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2003W Patków – 

Dzięcioły na odcinku 3+278 do km 3+630 w msc. Dzięcioły; 

3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Łosickiemu. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 

7 Podjęcie uchwał podpunkt 8 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizację zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2029W na odcinku od km 2+999 do km 3+199 w msc. Szańków”; 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

wyraziła zgodę na wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad w pkt 7 Podjęcie uchwał podpunkt 9 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizację zadania inwestycyjnego p.n.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2003W Patków – Dzięcioły na odcinku 3+278 do km 

3+630 w msc. Dzięcioły. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

wyraziła zgodę na wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad. 
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Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad w pkt 7 Podjęcie uchwał podpunkt 10 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Łosickiemu. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

wyraziła zgodę na wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie porządku obrad. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 13 radnych, 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

zaakceptowała porządek obrad. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie, 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie quorum, 

2) Przedstawienie porządku obrad, 

3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z dnia 18 lipca 2022 r., z dnia 28 lipca 2022 r. 

i z dnia 30 sierpnia 2022 r. 

3. Informacja o działaniach podjętych między sesjami: 

1) Burmistrza; 

2) Przewodniczącej Rady Miasta i Gminy. 

4. Omówienie sytuacji w rolnictwie na terenie Miasta i Gminy Łosice. 

5. Informacja z działalności Spółki Kom-Gaz w Łosicach. 

6. Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

7. Podjęcie uchwał 

1) w sprawie uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Miasta i Gminy Łosice na 

lata 2022-2025 z perspektywą na lata 2026-2029; 
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2) w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania Programu Ochrony środowiska dla Miasta i 

Gminy Łosice za lata 2019-2020; 

3) w sprawie zmiany uchwały nr LI/319/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 21 marca 

2022 r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii na 

terenie Miasta i Gminy Łosice na 2022 rok; 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na 

realizacje zadania p.n.: „Remont drogi powiatowej Nr 2025W Zakrze –Biernaty 

Średnie – do drogi nr 698 na odcinku Stare Biernaty – do drogi 698”; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na założenie i przystąpienie przez Miasto i Gminę Łosice 

do stowarzyszenia pn. Stowarzyszenie „Razem dla rozwoju w partnerstwie”;  

6) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy 

Łosice; 

8) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na 

realizację zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2029W na 

odcinku od km 2+999 do km 3+199 w msc. Szańków”; 

9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na 

realizację zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2003W 

Patków – Dzięcioły na odcinku 3+278 do km 3+630 w msc. Dzięcioły”; 

10) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Łosickiemu; 

11) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łosice na lata 2022-

2032; 

12) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2022 roku. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzednich sesji z dnia 18 lipca 2022 r., z dnia 28 lipca 2022 r. i z 

dnia 30 sierpnia 2022 r. 

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż protokół z dnia 18 lipca 2022 roku jest umieszczony w 

Biuletynie Informacji Publicznej i wyłożony przed obradami sesji i dostępny był w Biurze 

Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  
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W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, przyjęła protokół nr LV/22 z LV sesji Rady Miasta i Gminy 

Łosice. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż protokół z dnia 28 lipca 2022 roku jest umieszczony w 

Biuletynie Informacji Publicznej i wyłożony przed obradami sesji i dostępny był w Biurze 

Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, przyjęła protokół nr LVI/22 z LVI nadzwyczajnej sesji Rady 

Miasta i Gminy Łosice. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż protokół z dnia 30 sierpnia 2022 roku jest umieszczony 

w Biuletynie Informacji Publicznej i wyłożony przed obradami sesji i dostępny był w Biurze 

Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, przyjęła protokół nr LVII/22 z LVII nadzwyczajnej sesji Rady 

Miasta i Gminy Łosice. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.  

3. Informacja o działaniach podjętych między sesjami: 

1) Burmistrza 

Ostatnia sesja zwyczajna Rady odbyła się 18 lipca 2022 r. 

Między sesjami Burmistrz przyjmował interesantów, było wiele spotkań z projektantami i 

wykonawcami inwestycji, które się już rozpoczęły.  

23 lipca 2022 r. – spotkanie CWD. 



7 
 

24 lipca 2022 r. – Dzień Rodziny w Łuzkach.  

25 lipca 2022 r. – święto Policji. Po południu Odbiór czeku z Polskiego Ładu w Sokołowie 

Podlaskim na 2 000 000 zł na Modernizację Szkoły Podstawowej Nr 2 w Łosicach. 

26 lipca 2022 r. – podpisanie umowy na FOGR w Rudniku.  

27 lipca 2022 r. – udział w otwarciu nowej części Środowiskowego Domu w Litewnikach. 

Podpisanie umowy na wykonanie ul. Spacerowej.  

28 lipca 2022 r. – oględziny budynku po Cechu. Podpisanie umowy na mostek przy ul. Majora 

Zenona przy garażach. Sesja nadzwyczajna. 

29 lipca 2022 r. – podpisanie z wykonawcą umowy na świetlicę w Biernatach. Zmiana umowy 

na dostawce gazu na PGNiG bo poprzedni dostawca gazu wymówił umowę. Podpisanie 

umowy na maszt w ramach rządowego programu „Pod biało-czerwoną”. 

16 sierpnia 2022 r.– dzień pogrzebu księdza prałata św. p. Henryka Rzeszotka. Burmistrz 

poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięci księdza prałata. 

 17 sierpnia 2022 r. – podpisanie umowy z wykonawcą na drogę w Rudniku. Spotkanie z 

projektantami. 

18 sierpnia 2022 r. – przegląd gwarancyjny ul. Radzyńskiej. Podpisanie umowy z wykonawcą 

na oświetlenie ul. Sportowej.  

20 sierpnia 2022 r. – piknik rodzinny w Zakrzu.  

Na salę przybyła radna Anna Sulińska zwiększając liczbę radnych do 14.  

22 sierpnia 2022 r. – spotkanie z parlamentarzystami w sprawie inwestycji, rozwoju gminy.  

23 sierpnia 2022 r. – udział w spotkaniu z zarządem powiatu, z radnymi powiatowymi, 

Przewodniczącą Rady Miasta i Gminy Łosice, radnym Józwiaczukiem oraz sołtysem z 

Niemojek w sprawie drogi w Niemojkach. Starosta na 3 dni przed złożeniem wniosku 

poprosił gminę o przejęcie zadania. Okazało się, że zadanie nie ma pozwolenia na budowę, 

nie ma decyzji środowiskowych. Nie było możliwości w terminie w ciągu 3 dni złożenia 

wniosku. Poza tym potrzebne byłyby 2 sesje Rad o przekazaniu zadania. Cała dokumentacja 

była przygotowana na starostwo powiatowe.  

24 sierpnia 2022 r. – podpisanie umowy w Korczewie na reaktywacje Młodzieżowej Rady 

Miasta i Gminy Łosice.  

25 sierpnia 2022 r. – spotkanie z firmą Wokas w sprawie inwestycji.  

26 sierpnia 2022 r. – spotkanie z Agnieszką Markiewicz mieszkanką Łosic która biega po 

górach i odnosi sukcesy. Na maratonie promowała Miasto i Gminę Łosice.  
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28 sierpnia 2022 r. – dożynki powiatowe w Huszlewie. KGW Łuzki, KGW Niemojki miały 

swoje stoiska, uczestniczyły w Bitwie Regionów. Biernaty, Rudnik i wiele innych sołectw 

włączyło się, aby stoisko Miasta i Gminy Łosice pięknie wyglądało. Stoisko zajęło I miejsce.  

29 sierpnia 2022 r. – do Łosic przybyło muzeum wirtualne „Niepodległa”. Przez 3 dni gościło 

w Łosicach.  

30 sierpnia 2022 r. – sesja nadzwyczajna.  

1 września 2022 r. – rozpoczęcie roku szkolnego. 

2 wrzenia 2022 r. – podpisanie umowy na żłobek i modernizację Przedszkola 

Samorządowego Nr 1 w Łosicach, ŁDK i Urzędu MiG w Łosicach. Narodowe Czytanie w parku. 

Udział w Zrzeszeniu Transportowców Podlaskie, gdzie święcili swój sztandar.  

3 września 2022 r. – 30-lecie katolickiego Radia Podlasie. 

4 września 2022 r. – odbyły się dożynki wojewódzkie. Za aktywność w gronie liderów 

znalazło się Sołectwo Świniarów.  

5 września 2022 r. – spotkanie z prezesem Nieskażonego Środowiska, ekspertem do spraw 

odpadów.  

6 września 2022 r. – spotkanie autorskie profesora Bogusława Górki. 

9 września 2022 r. – podpisanie umowy z wykonawcą na remont świetlicy w Łuzkach. 

12 września 2022 r. – podpisanie umowy z powiatem na prowadzenie Zespołu Szkół nr 1 w 

Łosicach.  

13 września 2022 r. – uroczystość 50-lecia pożycia małżeńskiego.  

15 września 2022 r. – rada budowy. 

16 września 2022 r. – konferencja w Łosicach CWD w sprawie gospodarki śmieciami, obiegu 

zamkniętego. Kierunki działania, założenie stowarzyszenia. 

20 września 2022r. – spotkanie w urzędzie Marszałkowskim w spawie projektu.  

22 września 2022 r. - rada budowy. Inauguracja roku Uniwersytetu III wieku. 

24 września a2022 r. – zawody ogólnopolskie Sprawni razem organizowany przez Ośrodek 

Szkolno-Wychowawczy. Bieg Wilczym Tropem w Jeziorach. 

25 września 2022 r. - zakończenie sezonu motocyklowego WLS Riders. Ponad 130 maszyn 

uczestniczyło w wydarzeniu.  

26 września 2022 r. – podpisanie aktów notarialnych na zbycie lokali komunalnych. Komisja 

Wspólna Rady Miasta i Gminy Łosice. 
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27 września 2022 r. - spotkanie w sprawie inwestycji na terenie Miasta i Gminy Łosice z 

potencjalnym inwestorem. Spotkanie z komisją oświaty i dyrektorami szkół i przedszkoli, 

gdzie była omawiana sytuacja oświaty. Udział na zaproszenie sołtysa i społeczności w 

Zebraniu wiejskim w Niemojkach.  

29 września 2022 r. – udział w szkoleniu Negocjacje strategiczne pomiędzy samorządem, a 

inwestorem w ramach projektu. 

2) Przewodniczącej Rady  

28 lipca 2022 r.– sesja nadzwyczajną Rady Miasta i Gminy Łosice.  

31 lipca 2022 r. – udział z Panią Sekretarz w imprezie plenerowej w Niemojkach.  

2 sierpnia 2022 r. - udział z Panią Sekretarz i Kierownikiem MOPS w spotkaniu w Siedlcach w 

sprawie Centrów Integracji Społecznej. 

4 sierpnia 2022 r. - udział z Panią Sekretarz w starostwie w posiedzeniu komisji budżetu. 

16 sierpnia 2022 r. – pogrzeb św. p. księdza prałata Henryka Rzeszotka.  

23 sierpnia 2022 r. – udział z Panem Burmistrze, radnym Jóżwiaczukiem na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu Łosickiego w sprawie drogi Niemojki Patków. 

27 sierpnia 2022 r. – festiwal karawana w Łosicach 

28 sierpnia 2022 r. – dożynki powiatowe w Huszlewie.  

30 sierpnia 2022 r. – sesja nadzwyczajna. 

1 września 2022 r. – złożenie kwiatów na grobach ofiar zbrodni niemieckiej. 

5 września 2022 r. – spotkanie Rady z Panem Sylwestrem Siennickim Kierownikiem 

Środowiskowego Domu Samopomocy w nowych Litewnikach w sprawie Centrów 

Opiekuńczo-Mieszkalnych. 

26 września 2022 r. – komisja wspólna Rady Miasta i Gminy Łosice. 

27 września 2022 r. - spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych.  

4. Omówienie sytuacji w rolnictwie na terenie Miasta i Gminy Łosice. 

Michał Soszyński Kierownik ARiMR w Łosicach przedstawił informację, czym Agencja 

zajmowała się w 2022 roku do tej pory. Początek roku to echa tego, co się działo w 

poprzednim roku w sektorze trzody chlewnej, niskiej opłacalności, był to program 

wyrównania dochodów wypłacanych za IV kwartał zeszłego roku, później dwa programy 

rządowe wsparcia dla producentów trzody chlewnej utrzymujących lochy. Później kampania 

wniosków o dopłaty bezpośrednie. W tym roku składanie wniosków poszło dość sprawnie. 

Kontrole wniosków o dopłaty są już na poziomie 97 %. Od 16 października rozpoczyna się 
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proces wypłacania zaliczek, czyli 70% kwoty, jaką rolnik ma dostać w całości. W terminie od 

16 października do 30 listopada. Później od 1 grudnia rozpoczyna się wydawanie decyzji i 

wypłaty całych kwot. Rolnicy złożyli 4773 wnioski o dopłaty bezpośrednie. Następnie był 

realizowany program dopłat do nawozów. Wpłynęło 2280 takich wniosków. Zostały wydane 

2252 decyzje o przyznaniu pomocy na kwotę ponad 11 330 000 zł. W większości pieniądze 

zostały już wypłacone. Zrealizowany został pogram do strat powstałych w wyniku klęsk 

powstałych w 2021 r. związany z przymrozkami kwiatostanu w uprawach trwałych. Od 2022 

r. została wprowadzona platforma usług na stronie ARiMR, która będzie docelowo jedynym 

źródłem kontaktu rolnika z agencja w przeciągu kilku lat. Od 17 października startuje 

program wymiany pokryć dachowych zawierających azbest. Program będzie prosty, 

ogranicza ilość potrzebnej dokumentacji do minimum. Program będzie realizowany przez 

platformę usług, nie będzie konieczna wizyta w agencji do złożenia wniosku i otrzymania 

pieniędzy. Będzie potrzebny akt własności danej działki, elektroniczny nr księgi wieczystej, nr 

gospodarstwa, szkic wykonany samodzielnie, gdzie znajduje się obraz sytuacyjny podwórka, 

zgłoszenie do starostwa chęci wymiany pokrycia dachowego, zgłoszenie do urzędu gminy 

pozbycia się pozostałości azbestowych. To dołączane jest do wniosku i po złożeniu można 

przystąpić do wymiany pokrycia. Płatność jest ryczałtowa do powierzchni i wynosi 40 zł do m 

2 wymienionego pokrycia dachowego. Na jedno gospodarstwo limit pomocy to jest 20 0000 

zł. po wykonaniu prac składamy wniosek o płatność i nie dołącza się żadnej faktury. W 

Agencji działa punkt informacji, gdzie można dowiedzieć się o bieżących i planowanych 

naborach.  

Kierownik poinformował o środkach na nawapnianie gleb. Jest to działanie stricte WFOśiGW, 

o tym wspominała na komisji Joanna Borkowska z doradztwa rolniczego.  

Przewodnicząca Rady podziękowała kierownikowi Agencji za przedstawienie informacji i 

poinformowała, że na komisji obecna była kierownik doradztwa rolniczego, Joanna 

Borkowska, która przedstawiła informację o rolnictwie i jest ona dostępna w biurze rady do 

zapoznania. Przewodnicząca Rady zapytała, czy jest potrzeba odczytania informacji?  

Nie zgłoszono takiej potrzeby.  

Informacja z rolnictwa – zadania MODR Warszawa na terenie gminy Łosice stanowi Załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu. 
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5. Informacja z działalności Spółki Kom-Gaz w Łosicach. 

Michał Lewczuk Prezes Spółki Kom-Gaz przedstawił informację z działalności Spółki Kom-

Gaz, która stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. Obecnie problemem będzie zakup węgla 

do kotłowni na ul. Sienkiewicza. Nikt się nie zgłosił do przetargu. Prezes zapytał, czy ktoś ma 

pytania? 

Osoba biorąca udział w sesji zapytała prezesa po jakie klucze do lokalu na Narutowicza ma 

się zgłosić do Kom-Gazu? Lepsze warunki mają obywatele Ukrainy, niż Polacy do mieszkania.  

Prezes odpowiedział, że to nie jest pytanie do niego tylko do gminy.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o spokój i poczekanie do spraw różnych z zadawaniem 

pytań.  

6. Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

Skarbnik przedstawiła informację z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. Odczytała 

uchwałę Nr 3.d./50/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 2 września 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta 

i Gminy Łosice informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2022 roku. 

Opinia jest pozytywna z uwagą – Załącznik Nr 15 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, przy 13 biorących udział w głosowaniu 13 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie przyjęła wykonanie budżetu za 2022 

rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Miasta i Gminy Łosice na lata 

2022-2025 z perspektywą na lata 2026-2029; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, że na posiedzeniu komisji 

wspólnej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, a następnie zarządziła 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LVIII/360/22 w sprawie uchwalenia 
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Programu ochrony środowiska dla Miasta i Gminy Łosice na lata 2022-2025 z perspektywą 

na lata 2026-2029, która stanowi Załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu. 

2) w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania Programu Ochrony środowiska dla Miasta i 

Gminy Łosice za lata 2019-2020; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, że na posiedzeniu komisji 

wspólnej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, a następnie zarządziła 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych biorących udział w głosowaniu 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LVIII/361/22 w sprawie przyjęcia 

Raportu z wykonania Programu Ochrony środowiska dla Miasta i Gminy Łosice za lata 

2019-2020, która stanowi Załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu. 

3) w sprawie zmiany uchwały nr LI/319/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 21 marca 

2022 r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii na terenie 

Miasta i Gminy Łosice na 2022 rok; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała iż na posiedzeniu komisji 

wspólnej został on pozytywnie zaopiniowany, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LVIII/363/22 w sprawie zmiany uchwały nr LI/319/22 Rady Miasta i 

Gminy Łosice z dnia 21 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii 

na terenie Miasta i Gminy Łosice na 2022 rok, która stanowi Załącznik Nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu. 
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4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizacje 

zadania p.n.: „Remont drogi powiatowej Nr 2025W Zakrze –Biernaty Średnie – do drogi 

nr 698 na odcinku Stare Biernaty – do drogi 698”; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała iż na posiedzeniu komisji 

wspólnej został on pozytywnie zaopiniowany, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LVIII/364/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łosickiemu w 2022 r. na realizacje zadania p.n.: „Remont drogi powiatowej Nr 2025W 

Zakrze –Biernaty Średnie – do drogi nr 698 na odcinku Stare Biernaty – do drogi 698”, która 

stanowi Załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie wyrażenia zgody na założenie i przystąpienie przez Miasto i Gminę Łosice do 

stowarzyszenia pn. Stowarzyszenie „Razem dla rozwoju w partnerstwie”; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała iż na posiedzeniu komisji 

wspólnej został on pozytywnie zaopiniowany, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LVIII/365/22 w sprawie wyrażenia zgody na założenie i przystąpienie 

przez Miasto i Gminę Łosice do stowarzyszenia pn. Stowarzyszenie „Razem dla rozwoju w 

partnerstwie”, która stanowi Załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu. 

6) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała iż na posiedzeniu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został on pozytywnie zaopiniowany, a następnie zarządziła 

głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
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podjęła uchwałę Nr LVIII/366/22 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy;, która stanowi Załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu. 

7)  w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Łosice; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała iż na posiedzeniu komisji 

wspólnej został on pozytywnie zaopiniowany, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LVIII/367/22 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej 

Rady Miasta i Gminy Łosice, która stanowi Załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu. 

8) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizację 

zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2029W na odcinku od 

km 2+999 do km 3+199 w msc. Szańków”; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LVIII/367/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łosickiemu w 2022 r. na realizację zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2029W na odcinku od km 2+999 do km 3+199 w msc. Szańków”, która 

stanowi Załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady zarządziła kilka minut przerwy technicznej.  

9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizację 

zadania inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2003W Patków – 

Dzięcioły na odcinku 3+278 do km 3+630 w msc. Dzięcioły”; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, przy 12 biorących udział w głosowaniu 12 głosami „za”, 0 głosów 
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„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LVIII/368/22 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łosickiemu w 2022 r. na realizację zadania 

inwestycyjnego p.n.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2003W Patków – Dzięcioły na 

odcinku 3+278 do km 3+630 w msc. Dzięcioły”, która stanowi Załącznik Nr 33 do niniejszego 

protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu. 

10) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Łosickiemu; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu 13 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LVIII/369/22 w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Łosickiemu, która stanowi Załącznik Nr 35 

do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu. 

11) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łosice na lata 2022-2032. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała iż na posiedzeniu komisji 

wspólnej został on pozytywnie zaopiniowany, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu 13 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, podjęła uchwałę Nr LVIII/370/22 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łosice na lata 2022-2032, która 

stanowi Załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu. 

12) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2022 roku 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała iż na posiedzeniu komisji 

wspólnej został on pozytywnie zaopiniowany, a następnie zarządziła głosowane. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 14 radnych, 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
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podjęła uchwałę Nr LVIII/371/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łosice na lata 2022-2032, która stanowi Załącznik Nr 39 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 40 do niniejszego protokołu. 

8. Sprawy różne. Zanonimizowano na podstawie Art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) 

Osoba biorąca udział w sesji – Dzień dobry, moje nazwisko ------------, mam takie pytanie do 

Pani Komendant Policji, chce przedstawić pewne sprawy bo to nie możliwe aby taka, nasza 

policja tutaj istniała. Ja, się wcale nie obawiam, poruszę to i będzie to nagłośnione na całą 

Polskę. Już byłem w poniedziałek w Łodzi, w Warszawie, wszędzie, nagrane jest. I już są 

zainteresowani - Pani Jaworowicz - przyjedzie, pospisuje i sprawdzi. Proszę Państwa, 19 

września tego roku na posesji mojej przyszedł człowiek, poprzebijał mi dwie opony w 

samochodzie. Złapałem go na gorącym uczynku. Pijany był. Policja przyjechała, zgłosiłem to, 

pytali: kto to był? Mówiłem, że -------Pojechali do niego. Był pijany i nie pamięta gdzie on był. 

Policjanci zamiast jak ktoś jakieś wykroczenie uczyni, to powinni wiedzieć jakich artykułów 

użyć. A policjant --------użył 288 paragraf kk tylko, a nie użył artykułu 193 – wejście na mir. 

Nie można wchodzić do kogoś na podwórze ogrodzone i poprzebijać opony. Zostało to 

umorzone, napisał wniosek o umorzenie do prokuratora ------------ z Siedlec. -------------

umorzył. A mi nikt nie umorzy, nie popuściłem tego. Sam osobiście napisałem zażalenie do 

Sądu , czekałem 3 miesiące i Sąd się przychylił do mojego zażalenia. Uznał moją rację, nie ich. 

To ja mam uczyć takich policjantów, aby wiedzieli co mają robić. Ja mam im pokazywać, aby 

użyli artykułu 193. Sąd się przychylił i uznał że powinien być użyty ten artykuł. Dlaczego 

dopiero później prowadzą dochodzenie z tego artykułu? My, zwykli ludzie mamy uczyć takich 

policjantów? Jak on się podejmuje takiej pracy i nie wie? To jest wstyd okropny, śmiech, aby 

na takich stanowiskach byli ludzie. Później złożyłem zawiadomienie o niedopełnienie 

obowiązków przez ---------------- z art. 231 kk. To ja mam dopełniać obowiązków? I prokurator 

to umorzył. Teraz napisałem do sądu zażalenie, było posiedzenie i sędzina nie wydała mi, a ja 

żądałem, proszę aby sędzia mi wydała, czy sędzina to umarza, wstrzymuje. Ona mówiła, że 

nie wyda dzisiaj, ja pytam dlaczego? Będę wiedział gdzie dalej z tym ruszyć po kolei. W 

poniedziałek byłem w Łodzi w pewnym miejscu gdzie występuje u pani Jaworowicz ten 

człowiek, wszystkie dokumenty skserował i przekazał do pana Ziobry. Pan Ziobro 

zainteresował się i skieruje to do Prokuratury Krajowej na temat prokuratora -----------------. 
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On sporządził oskarżenie, że to ja mu poprzebijam opony. Ja nie mówiłem takich słów, tylko 

powiedziałem „że jak ja bym Panu poprzebijał opony, Pan by tego nie umorzył?”  

Przewodnicząca Rady – ja przepraszam bardzo ale teraz ma Pan zarzuty do pracy policji, a 

nie do pracy Rady? A czy Pan z tym problemem był na komendzie? 

Osoba biorąca udział w sesji – pisałem 2 miesiące temu i do tej pory nie mam żadnej 

odpowiedzi. Chyba są jakieś terminy. 9 sierpnia, pamiętam bardzo dokładnie jak 

zadzwoniłem na policję, że człowiek Ukrainiec się zatrzymał na chodniku koło biedronki. 

Przyjechali sprawdzili, badań technicznych samochód nie miał. Stwierdzono przy mnie i 

zatrzymali mu dowód. Jak powinien być ukarany człowiek, który nie ma badań ważnych 

technicznych w pojeździe? Ja wiem dokładnie od 1 500 zł do 5 000 zł i nie ma zmiłuj się. A 

policjant mnie poinformował, że on został pouczony. Proszę Państwa, do czego wy jesteście, 

aby pouczać? A byle kogo zatrzymać to karać? A inna Pani jak była u ---------------- to mówiła, 

że jak ją zatrzymał to 4 000 zł mandatu dostała. Wam wszystko można bo starzy policjanci, 

emeryci pracują? To na całą Polskę pójdzie! 

Przewodnicząca Rady – Panie ---------------, proszę troszeczkę ciszej. 

Osoba biorąca udział w sesji – na całą Polskę to pójdzie, następna sprawa: 19 sierpnia koło 

urzędu miasta, ja jadę sobie od miasta do ronda, a policjanci jadą do centrum, czwartym 

samochodem stoją w kolejności od świateł i on zobaczył, że ja jadę samochodem i on 

zakręca. Dwie linie ciągłe, kochani to, wy przepisów nie znacie? Wy, przykłady takie dajecie? 

Toż, to nie możliwe, aby takie coś było. Jakby był na sygnale włączony, że gdzieś jedzie to nie 

ma problemu, że jedzie i zakręca, ale o tak, że jedzie i jechał za mną i nikogo nie kontrolował. 

Po co nam taka policja? Ja nie obrażam, zamiast tytułem „policja” to trzeba „barany” bo to 

jest takie określenie. Będzie to nagłośnione na całą Polskę na pewno. 

Przewodnicząca Rady – przepraszam bardzo, ja widzę, że tych zarzutów jest bardzo dużo, 

mam pytanie, czy nie łatwiej byłoby spisać to i wystosować pismem do policji? 

Osoba biorąca udział w sesji – do Komendantów mam wysłanych 4 czy 5 pism i do dzisiaj nie 

mam odpowiedzi na to. 

Przewodnicząca Rady - to może dajmy wypowiedzieć się Pani Komendant. 

Osoba biorąca udział w sesji – dlaczego ja nie mam żadnych odpowiedzi? Czy pozytywne, 

czy negatywne, abym wiedział co mam pisać dalej? Wielcy policjanci, ja nie ubliżam, on 

przedtem był zastępcą komendanta, a teraz chodzi jak wędrowiec po Siedlcach z torebką. 

Siedział tyle razy tutaj.  
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Przewodnicząca Rady – gdzie jest drugi mikrofon, proszę dać możliwość wypowiedzenia się 

Pani Komendant bo jest to monolog. 

Osoba biorąca udział w sesji – to nie monolog, to jest takie oszukaństwo. 

Przewodnicząca Rady - Pan zadaje pytanie, i nie daje możliwości odpowiedzieć na nie.  

Osoba biorąca udział w sesji – pod kościołem Zygmunta zgłaszałem z 5 razy zatrzymywanie 

pojazdów na zakazie. Przyjadą to pouczają bo jak przyjedzie taki --------------, to może bo jego 

policjant pracuje. Ludzie kochani, to innym można, a nam nie można? Ja użyłem sygnału bo 

chciałem się zapytać dlaczego zakręcił, to oni m wniosek sporządzili, że użyłem sygnału. 

Komendant – Panie ---------------, czy mogę? 

Osoba biorąca udział w sesji – ja czekam. 

Komendant – wszystkie zgłaszane przez Pana problemy są przedmiotem rozpoznaniowym, 

Pan o tym wie. Jest Pan u nas częstym gościem. Nie przypominam sobie sytuacji, by nie był 

Pan u nas wysłuchany. I każda sprawa…. 

Osoba biorąca udział w sesji – przepraszam ale… po 3 razy przychodziłem i nie było Pani. 

Przewodnicząca Rady – ale proszę nie przerywać bo jak Pan mówił to każdy słuchał.  

Komendant – czy to w postaci skargi, czy złożonego zawiadomienia, czy na protokół, notatki 

jest dalej przedmiotem rozpoznania. Nie ma takiej możliwości by pozostawić bez 

rozpatrzenia. Nie jesteśmy obecni przy takich okolicznościach, więc też jest to poddane 

rozpatrzeniu w późniejszym postępowaniu. Jeżeli składa Pan zawiadomienie są one zgodnie z 

właściwością przekazywane, czy do prokuratury, jeżeli dotyczą policji, funkcjonariuszy to 

gospodarzem prowadzącym postępowanie jest jednak prokurator.  

Osoba biorąca udział w sesji – sytuacja z 19 sierpnia dotycząca zakrętu na podwójnej ciągłej 

przez policjantów przy urzędzie to Pan ---------- i ------------- jak chciałem zgłosić to 

powiedział…. 

Komendant – było to już wyjaśnione. 

Osoba biorąca udział w sesji – nic nie jest wyjaśnione.  

Komendant - jeżeli Pan nie dostał odpowiedzi, to Pan ją otrzyma. Są terminy 

administracyjne, procesowe i są one dotrzymywane bo nie ma innych możliwości.  

Osoba biorąca udział w sesji – to ile czasu będę czekał Pani Komendant na odpowiedź? A 

jeszcze mam pytanie, aby ludzie słyszeli: dlaczego oni nie chcieli ode mnie przyjąć 

zawiadomienia? 



19 
 

Komendant - nie wiem w jaki sposób Pan wyartykułował cel swojego przybycia. Gdyby Pan 

powiedział, że chce złożyć zawiadomienie, to byłoby przyjęte. 

Osoba biorąca udział w sesji – Tak, dwa razy byłem, dyżurny powiedział, że wpierw go nie 

było, później powiedział przyjedź Pan za godzinę dopiero przyjmą. Dlaczego nie przyjął, 

proszę mnie przedstawić ten wniosek, ja będę żądał tego wniosku.  

Komendant – Panie ------------------, zapraszam do nas, dokumenty są do wglądu.  

Osoba biorąca udział w sesji – ile razy bym nie zaszedł to nie ma komendant bo nie 

przyjmuje dzisiaj, nie ma nikogo, co ja jestem na zamówienie. Mam też inne zajęcia.  

Przewodnicząca Rady – przepraszam bardzo, odczytam paragraf 27 pkt. 5 Statutu Miasta 

Gminy Łosice: „Po uprzednim ostrzeżeniu Przewodniczący może nakazać opuszczenie sali 

tym osobom spośród publiczności, które swoim zachowaniem lub wystąpieniem zakłóca 

porządek obrad bądź naruszają powagę sesji”. Ja bardzo proszę o spokojną rozmowę, bez 

krzyku, tutaj wszyscy słyszymy. Ma Pan mikrofon, ma mikrofon Pani komendant, 

Osoba biorąca udział w sesji – taki głos mam i tak mówię.  

Przewodnicząca Rady – właśnie przed chwilą powiedział Pan bardzo spokojnym głosem, a 

jeszcze przed chwilą Pan krzyczał.  

Osoba biorąca udział w sesji – głośniej powiedziałem, aby Pani Komendant to słyszała. Chcę 

się zapytać kiedy Pani Komendant mnie przyjmie bym mógł sprawdzić te dokumenty o 

zawiadomieniu dot. policjantów, o tym przestępstwie, wykroczeniu co oni zrobili? 

Przewodnicząca Rady – mam pytanie jaki jest termin, 30 dni? Zgłoszenie było 19 sierpnia? 

Usłyszałam, że września. 

Osoba biorąca udział w sesji – 19 sierpnia, pamięć mam bardzo dobrą. Jeżeli chcą Państwo 

przedłużyć odpowiedź, proszę mi przysłać pismo o przedłużeniu.  

Komendant – z tego co wiem, Panie ----------------- wszystkie odpowiedzi zostały do Pana 

wysłane.  

Osoba biorąca udział w sesji – Proszę Pani, nie mam żadnego pisma, ani awizo.  

Przewodnicząca Rady – czy oprócz uwag do pracy Policji ma Pan jeszcze jakieś sprawy różne, 

czy tylko problem jest z praca Policji? 

Osoba biorąca udział w sesji – z pracą Policji i będzie to poruszone na całą Polskę. Proszę 

Państwa, jak ludzie bez prawa jazdy sobie jeżdżą, nie będę wytyczał, po 20, 30 lat nie mają 

prawa jazdy, a się mijają z policją i jeszcze ręką sobie machają. To jest Policja? To jest klika 

mafijna i nie ma prawa to istnieć.  
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Przewodnicząca Rady – czy są jeszcze inne sprawy? Bardzo proszę sołtysa z Biernat. 

Krzysztof Hincz Sołtys Sołectwa Biernaty Średnie podziękował bardzo serdecznie radnym i 

Burmistrzowi za udzielnie dotacji dla powiatu na remont drogi w Biernatach, za co jest sołtys 

bardzo wdzięczny.  

Przewodnicząca Rady – czy ktoś jeszcze w sprawach różnych? Panie ------------, jeżeli chce się 

Pan umówić na wizytę, to nie my jesteśmy od umawiania na wizytę do Pani Komendant. 

Proszę zajść do dyżurnego, dziękuję . Czy coś jeszcze w sprawach różnych. Proszę Pana 

Burmistrza. Jeszcze w formie ciekawości i w formie wyjaśnień: byliśmy razem na spotkaniu w 

starostwie odnośnie drogi Niemojki – Patków , był też radny Jóżwiaczuk i pojawił się artykuł 

w Tygodniku siedleckim i nie wiem, czy Pan po tym spotkaniu był jeszcze na jakimś innym 

spotkaniu? Z tego co ja pamiętam, z tego spotkania to są sprzeczne informacje w artykule. 

Poproszę o wyjaśnienie, czy było inne spotkanie, czy to omyłka pisarska? 

Burmistrz – Szanowni Państwo, ja już wspominałem na początku w swoich działaniach 

międzysesyjnych. Też byłem zadziwiony bo w artykule padło słowo, że starostwo próbowało 

nam przekazać drogę Niemojki – Patków w granicach gminy do Myszkowic. Wiele razy to 

było poruszane natomiast nigdy takie pismo do nas nie wpłynęło. Procedura była podobna 

jak przy poprzednim działaniu jak przy drodze w Biernatach. W styczniu tego roku 

sfinansowaliście Państwo uchwałą rady dokumentację i starostwo miało wykonać tą 

dokumentacje. Nigdzie nie było, że my to zadanie mamy wykonywać tylko było to zadanie 

dla samorządu powiatowego. Są pisma, nawet zostaliśmy poinformowani, że po wyłonieniu 

projektanta cena była wyższa zadania. Musieliśmy dołożyć 10 tyś zł do tego aby ten projekt 

powstał. Ja jeszcze 29 lipca jak został ogłoszony nabór rządowy na Fundusz drogowy, 

zwróciłem się do starostwa o to, czy pamięta o tym, że jest ta dokumentacja i żeby z 

odpowiednim uprzedzeniem przygotować umowę na finansowanie tego zadania oraz nie 

zapomnieć o złożeniu wniosku bo termin był 29 sierpnia. Z zadziwieniem dzień wcześniej 22 

sierpnia dostałem smsa o godz. 18.00 z zaproszeniem na spotkanie 23 sierpnia. Z państwem 

radnymi zwołaliśmy spotkanie, tego samego dnia na 16.00 i okazało się że samorząd 

powiatowy próbuje nam przekazać zadanie 3 dni przed złożeniem wniosku. Byłem 

zadziwiony bo z wiadomych przyczyn nie chcieliśmy brać wniosku i nie uczestniczyliśmy tutaj 

w rozmowach. Później byłem jeszcze bardziej zadziwiony bo okazało się, że nie ma decyzji 

środowiskowej bo na dwa tygodnie przed złożeniem wniosku starostwo wystąpiło z 

wnioskiem o wydanie decyzji środowiskowych, a procedura jest zbyt długo bo potrzebna jest 
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opinia RDOS, sanepidu, co trwa 30 dni plus wywieszenie obwieszczenia na 21 dni. Jeszcze na 

ten moment formalnie tej decyzji nie możemy wydać bo potwierdzili to pracownicy 

starostwa, nie ma pozwoleń wodno - prawnych na przepusty i okazało się że dokumentacja 

nie może być złożona. Nie wiem, czy zamysł był taki, że nie będziemy mieli co złożyć, sytuacja 

bardzo dziwna. Jest mi przykro z tego powodu bo na dokumentacje Państwo przyznali 50 tyś 

zł powinna być wykonana na czas, a wyszło na to, że wniosek nie został złożony. Co prawda 

mamy deklaracje, że przy kolejnym programie będzie złożony ten wniosek. Już rok wcześniej 

pisaliśmy do powiatu, że powiat to są 3 okręgi wyborcze. Czyli miasto i gmina Łosice – 

największy okręg wyborczy, drugi okręg - gmina Olszanka, Kornica i Huszlew trzeci okręg 

wyborczy – Platerów, Sarnaki. Moim zdaniem logika jest taka, że jeżeli można złożyć 3 

wnioski z Polskiego Ładu to jeden wniosek powinien pójść na 1 okręg wyborczy bo wszędzie 

są mieszkańcy, a w naszym okręgu jest najwięcej. Natomiast do tej pory tak za bardzo nie 

widać tych działań. Nigdy nie odmówiliśmy dla samorządu powiatowego dofinansowania na 

zadania. Dzisiaj 4 uchwały o wsparciu. Jeszcze jest czas do końca kadencji i myślę, że miasto i 

gmina Łosice będzie zauważona w tych działaniach. Będę robił wszystko, by przypominać o 

tym. Mamy bardzo wiele zadań i ciężko jeszcze brać zadania powiatowe kiedy nie mamy 

zrealizowanych swoich. Już nie jednokrotnie, czy przy ul. Majora Zenona, 11 Listopada , to 

my byliśmy liderem, składaliśmy wniosek, aby pozyskać środki. Przy ul. Sw. Stanisława 

pomagaliśmy. Dziwna sytuacja, myślę, ze to jakieś nie dopatrzenie ze strony powiatu, że 

propozycja na 3 dni przed złożeniem wniosku była nie stosowna, a tym bardziej że nie było 

czego składać bo nie było dokumentacji. Także tyle mojego komentarza. Liczę, że współpraca 

będzie. Tym bardziej, że Pan starosta jest z miasta i gminy Łosice.  

Przewodnicząca Rady – pamiętam jak podczas spotkania jeden z członków zarządu 

powiedział, że przeprasza Pana Burmistrza bo był nie świadomy, że są braki w projekcie. I 

padło słowo, że przy następnych programach będzie ta droga robiona, czyli spotkanie te 

same, na którym byłam.  

Burmistrz – jeszcze takie emocje po wizycie Pana ----------------, bo w dziwnym miejscu zaczął 

rozliczać Panią komendant ale jest mieszkańcem, to wsłuchaliśmy. Szanowni Państwo, 

chciałem komunikat ogłosić, jestem po spotkaniu z pracownikami i inwestorem dość dużym i 

potrzebujemy pomysłu na 15-20 hektarów w jednym miejscu, gdzieś z dostępem do drogi. 

Jest szansa na to, aby powstała inwestycja, która przyniesie nam dochód w postaci podatków 

i miejsca pracy. Jest to centrum logistyczne. Sprawa jest pilna i gdyby ktoś widział taką 
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szanse, aby skupić mieszkańców by chcieli takie grunty odsprzedać pod centrum w jednym 

kawałku by było 15-20 ha to zapraszam do rozmów. Po sesji jak ktoś będzie chciał dopytać to 

jestem w stanie też udzielić informacji. Druga sprawa dość przykra: jak Państwo wiecie 

zostaliśmy zobligowali do tego, aby czynić oszczędności energii. Sąsiednie samorządy już 

zaczynają gasić światło. Chciałbym od Państwa, aby wyszły propozycje w jakich godzinach te 

ograniczenia możemy robić, aby było to sensowne i przynosiło oszczędności. Mówimy też o 

terenie miasta, nie tylko gminy. Na przykład sąsiednie samorządy miejskie podjęły decyzje o 

tym, ż od 24 do 5 godz., albo częściowo, wygaszają tam gdzie się da, a w niektórych 

miejscach to światło w ogóle nie jest zapalane. Trzecia sprawa, która chciałem poruszyć z 

Państwa radnymi to 80 % bonifikata na lokale komunalne, które już w większości zostały 

nabyte z tą bonifikatą przez mieszkańców. Natomiast część lokali, która została to albo ludzie 

nie są zainteresowani, albo są w takim stanie, że trzeba będzie ponieść duże nakłady. I tutaj 

do rozważenia by się pochylić nad zmniejszeniem bonifikaty. Bo jeżeli samorząd ma 

inwestować, to żeby te pieniądze po części wracały. Jeżeli ktoś nie ma życzenia to będzie 

mieszkał w nieswoim lokalu natomiast w sytuacji kiedy jest 80% bonifikata to mieszkanie, 

które kosztuje po wycenie rzeczoznawcy 100 tyś zł kupuje się za 20 tyś zł. Nie widzę 

możliwości, abyśmy wykładali pieniądze, podnosili wartość lokalu a później 80 % będziemy 

tracić. Myślę, że to będzie taki temat nad którym musimy się skupić i o tym rozmawiać. 

Kwestia następna, co robimy z podatkami bo sami Państwo wiecie, że ten wskaźnik ostatni, 

który był, to nie jest największy ogłoszony przez ministra, wzrost cen towarów i usług jest 

11.8 %. Z przedsiębiorcami, kiedyś na spotkaniu ustaliliśmy że podatki podnosimy o wzrost 

cen towarów i usług. W tym roku ten skok będzie większy. Natomiast koszty utrzymania 

szkół, jednostek, remontów cały czas rosną, a środki skądś musimy brać. Poddaje to pod 

rozwagę bo zbliża się sesja podatkowa i będziemy musieli stanąć przed tematem. Zapraszam 

po sesji , jeżeli ktoś będzie chciał poznać szczegóły o terenie pod inwestycje.  

Radny Zdzisław Mieleszko zgłosił, że na Starych Dzięciołach nie palą się latarnie.  

Burmistrz – my, rachunki płacimy systematycznie to nie wiem dlaczego. Znalazł się pierwszy 

prekursor, zapraszam do konsultacji jak to zrobić by oszczędzać.  

Radny Mirosław Dymowski – proszę Państwa, wszystko wiąże się w całość, będziemy 

wyłączać światła i właśnie ostatnio w mieści doszło do niebezpiecznych sytuacji, wandalizmu, 

jakaś zorganizowana grupa, która niszczy nasze mienie. Śmiem twierdzić, że to są te same 

osoby. Byłem świadkiem na naszym stadionie, gdzie grupa dorosłych osób 18, 19 lat godz. 
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ok. 20 niszczyła nasze mienie na stadionie. Zainterweniowałem i uciekły te osoby. Był też 

przypadek w mieście, gdzie szalet został zniszczony, u mnie na osiedlu na podwórku Nivea 

został połamany płotek przy altanie, także myślę, że czas najwyższy pochylić się nad lepszym 

zabezpieczeniem przynajmniej w tych punktach newralgicznych, tak aby policja mogła 

szybciej dojść, kto to robił. A teraz jak wyłączymy światło, to będzie całkowicie raj dla tych 

ludzi. Policja będzie miała więcej do roboty, ale nie o to chodzi. Chodzi o to, aby sobie 

pomagać na wzajem. Ten monitoring w końcu czas najwyższy u nas zamontować. Pytałem się 

Komendant, czy jest możliwość z ministerstwa spraw wewnętrznych ewentualnie 

dofinansowanie wziąć, mówi że pewnie nie, a szkoda. Jeżeli Policja prosi samorząd o 

wsparcie, to my w miarę możliwości dofinansowujemy, a ministerstwo nie. Komendanci 

powinni apelować do ministerstw wywierać presję, by pieniądze z mandatów wpływały do 

samorządów. Trzeba się przychylić nad monitoringiem.  

Burmistrz – jeżeli chodzi o monitoring to rzeczywiście jest on dość rozproszony. Natomiast w 

tym momencie czekamy na wycenę, wstępny kosztorys projektu, myślę, że lada dzień będzie. 

Stworzyliśmy 11 punktów dostępu do Internetu publicznego i we wszystkich tych miejscach 

będzie monitoring, w których jeszcze go nie ma. Dodatkowo dzięki temu, że mamy te punkty 

dostępowe będziemy mogli domontować kilka kamer w różnych lokalizacjach i myślę, że już 

nie długo uda się spiąć wszystko w jedno miejsce. Teraz trzeba się do poszczególnych 

rejestratorów dostawać, a będzie można z poziomu jednej lokalizacji wszystko przejrzeć. 

Myślę, że jest to kwestia 2 miesięcy, o ile nas nie zabije cena za sprzęt. Także działania już są 

w tym kierunku podjęte.  

Radny Mirosław Dymowski – trzeba się tylko cieszyć, że to przyniesie pozytywne skutki.  

9. Zamknięcie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad o godzinie 17.30 Przewodnicząca Rady Pani Ewa 

Hornowska zamknęła LVIII sesję Rady Miasta i Gminy Łosice. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:  

Wioleta Częstochowska  

Przewodniczyła: 

Przewodnicząca 

Rady Miasta i Gminy  

Ewa Hornowska 
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